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امضاي 5 بازيگر سينما پاي نامه به حسن روحاني
بحران کودکان بدسرپرست کمتر از آتش پلاسکو نيست

    فرزين ماندگار
پويش »بدسرپرست تنهاتر اس�ت« يک اتفاق مردمي 
و انسان دوس�تانه و هنرمندان�ه اس�ت در حماي�ت از 
ک�ودکان بدسرپرس�ت؛ کودکان�ي که نه فقط کس�ي 
زي�ر پروبال ش�ان را نمي گي�رد، بلک�ه ب�ه دلي�ل فقر 
مالي ي�ا عاطف�ي مجبورند دس�ت به ه�ر کاري بزنند. 
اين پوي�ش که از ابت�داي س�ال 95 متولد ش�ده، روز 
گذش�ته ب�ا نام�ه اي ک�ه مهن�از افش�ار ب�ه دس�تيار 
رئيس جمهور در ام�ور حقوق ش�هروندي تحويل داد، 
قدم بلن�د و ت�ازه اي برداش�ت؛ نام�ه اي در حمايت از 
کودکان بدسرپرس�ت که باران کوثري، به�رام رادان، 
هانيه توس�لي و حام�د بهداد ني�ز آن را امض�ا کردند. 

   نامه اي به رئيس جمهور
مهناز افشار از نخستین روزهاي تولد پويش »بدسرپرست 
تنهاتر اس��ت« در كنار اين اتف��اق حاضر ب��وده و به عنوان 
س��خنگوي اين پويش فعالان��ه در عرصه حضور داش��ت. 
از نشس��ت هاي خب��ري و برنامه ه��اي عموم��ي بگیريد تا 
هشتگ سازي در دنیاي مجازي. او در تازه ترين فعالیتش به 
عنوان سخنگو صبح ديروز تا نهاد رياست جمهوري رفت تا 
نامه اي را به دست الهام امین زاده، دستیار رئیس جمهور در 
امور حقوق شهروندي برساند؛ نامه اي كه پیش از آن به امضاي 
بازيگراني ديگر نیز رسید تا نشان دهنده عزم راسخ هنرمندان 

باشد و رئیس جمهور و همراهانش را به كمک بگیرد. «
   نامه اي درباره کودکان بدسرپرست

در متن اين نامه مفصل، دست اندركاران پويش »بدسرپرست 
تنهاتر است« از تلاش رئیس جمهور براي پیدا كردن مقصران 
حادثه پلاس��کو صحبت مي كنند و همین اتفاق را بالاترين 
انگیزه شان براي نوشتن اين نامه مي خوانند. آنها كه ديده اند 
مي توان كارگروهي تخصصي را مسئول رسیدگي به اتفاقات، 
فجايع و بحران هاي كشور كرد، انتظار دارند موقعیتي مشابه 
براي دغدغه آنها در نظر گرفته شود، چراكه بحران كودكان 
بدسرپرست كم از آتش پلاسکو ندارد؛ كودكاني كه قرار است 
آينده سازان اين كشور باشند و حالا مجبورند در فقر مالي و 

عاطفي دست و پا بزنند. 
اين نام��ه با جملات��ي پرمهر آغاز مي ش��ود، ام��ا در ادامه 
روايت هاي آماري دردناكي از موقعیت كودكان بدسرپرست 
ارائه مي دهد و دست روي همان 12 هزار كودكي مي گذارد 
كه با اورژانس اجتماعي تماس گرفتند و حتي آن تعداد باور 
نکردني كه هر روز تحت آزارهاي جسمي، رواني و عاطفي 
قرار مي گیرند و هیچ راه فراري نمي دانند. پس از اينهاست 

كه در نامه نوشته مي ش��ود: »وقتي گزارش هیئت محترم 
متخصصان بررسي حادثه پلاسکو منتشر شد، شباهت هاي 
عجیبي میان نتیجه اين گ��زارش و آنچه كه جامعه هنري 
كش��ور حدود يک سال اس��ت يکصدا بر آن پاي مي فشارد 
ديديم؛ »دستگاه هاي مس��ئول به دلايل مختلف از جمله 
موازي كاري در بروز اين حادثه نقش داشته اند، صداوسیما 
برخلاف مقررات از آتش نشاني براي آموزش عمومي پول 
طلب مي كرده است!« وقتي گزارش هیئت ويژه را خوانديم 
تصمیم گرفتیم براي شما بنويسیم كه در حادثه كودكان 
»بدسرپرس��ت« نیز با وضعیت بحراني مش��ابهي روبه رو 
هستیم. اگر همه دستگاه هاي مس��ئول به وظايف قانوني 
خود توجه كنند، اگر بهزيس��تي ب��راي حمايت كودكان 
»بدسرپرست« با گرفتاري هاي قانوني و مالي روبه رو نباشد، 
اگر صداوسیما در میان انبوه برنامه هاي خود بخشي را هم 
به آموزش كودكان و آشنايي آنها با حقوق شان اختصاص 
دهد، آيا باز هم شنونده خبرهاي تلخ و ناگوار كودك آزاري 

با اين حجم زياد خواهیم بود؟«
   نامه اي براي آينده

اما اين نامه در اينجا تمام نمي شود و تا مرز كمک گرفتن 
از رئیس جمهور پیش مي رود: »شما در حادثه پلاسکو 
ضرورت تشکیل كارگروه تخصصي را احساس كرديد، 
چون بحران ديده مي ش��د و افکار عموم��ي جامعه در 
انتظار پاس��خ بود، باور كنید »بح��ران پنهان« كودكان 
»بدسرپرس��ت« كمتر از آتش پلاس��کو نیست، آتشي 
كه اگر زبانه هاي س��ركش آن را مهار نکنیم شعله هاي 
دامنگیرش نسل هاي آينده را خواهد سوزاند. درخواست 
مشخص ما از جنابعالي تشکیل هیئت ويژه اي متشکل 
از متخصصان است كه مسئولیت دولتي و ارگاني ندارند، 
اين هیئت مي تواند با بررسي همه جوانب موضوع، نقاط 

كور اين گره گشودني را شناسايي كند.«

مجله »دنياي تصوير« به انتشارش ادامه مي دهد

ميراث علي معلم براي سينما
پس از درگذش�ت عل�ي معلم، بس�ياري از 
افراد فک�ر مي کردند که نش�ريه اش »دنياي 
تصوير« نيز فرصت انتشار را از دست مي دهد 
و روي کيوسک هاي مطبوعاتي نمي آيد، اما 
امروز روابط  عمومي نش�ريه دني�اي تصوير 
در متن�ي کوت�اه از تغيي�ر صاحب امتي�از 
و ادام�ه انتش�ار اي�ن نش�ريه خب�ر داد. 
درگذش��ت علي معلم آنق��در ناباوران��ه بود كه 
براي بیرون آمدن از ش��وك ناش��ي از آن روزها 
بايد مي گذش��ت، اما اگر مطبوعاتي و سینمايي 
نبودي و صرفاً خودت را مخاطب نش��ريه  معلم 
مي دانس��تي، از تصور عدم انتشار دنیاي تصوير 
بود كه شوك دوم به تو دست مي داد. جاي خالي 
نشريه اي حرفه اي كه جدي تر از هر ماجرايي به 
سینماي جهان مي پرداخت. به احتمال فراوان 
غم و بهت همین گروه دوم باعث شد تا خانواده 
معلم پیش از آنکه به خود بیايند، مجبور شوند 

درباره آينده »دنیاي تصوير« تصمیم گیري كنند. 
شايد به اين خاطر كه در تمام اين مدت بارها در 
مواجهه با اين سؤال قرار گرفتند كه »بعد از او چه 

مي شود و سرنوشت مجله چه خواهد بود؟«
در نامه اي كه از س��وي روابط عمومي مؤسس��ه 
»دنیاي تصوير« منتشر شده است، اينگونه آمده: 
»چند روز مانده به س��ال جدي��د، در بهاري كه 
براي ما ش��بیه خزان بود، »دنیاي تصوير« علي 

معلم را از دس��ت داد. در تمام اين مدت  بارها از 
ما پرسیديد كه بعد از او چه مي شود و سرنوشت 
مجله چه خواهد بود؟ حتماً مي دانید، علي معلم 
فراتر از تأسیس يک مجله يا به راه انداختن جشن 
سینمايي حافظ، خانواده اي را ساخت به وسعت 
دنیاي تصوي��ر و مهم ترين میراثش چیزي نبود 
جز خرد و بینش، اراده و پايمردي، مهر و دوستي. 
پس خانواده »دنیاي تصوير« ب��ا امیدي تازه و 
ايماني محکم مي كوشد تا حافظ اين میراث باشد 

و براي پیمودن راهي سخت آماده خواهد بود.«
امتیاز اين مؤسسه به امید معلم، فرزند علي معلم 
انتقال پیدا كرده و دنیاي تصوير پس از وقفه اي 
در انتشار روي كیوسک هاي مطبوعاتي خواهد 
آمد. همانطور كه در اين اطلاعیه آمده اس��ت و 
همانطور كه مي گويند: »علي معلم بعد از اين با 
مجله اش همراه ما و شماست و كشتي به راهش 

ادامه خواهد داد... «

    محمدصادق عابديني 
با رأي نمايندگان مجلس به يک فوريت طرح تش�کيل وزارت 
ميراث فرهنگي، صنايع دس�تي و گردشگري، سازمان ميراث 
فرهنگي در ي�ک قدمي تبدي�ل ب�ه وزارتخانه ق�رار گرفت. 
روز گذش��ته و در رأي گیري كه در صحن علني مجلس انجام شد، 
با 137 رأي مواف��ق در مقابل 44 رأي مخالف و س��ه رأي ممتنع، 
نمايندگان مجلس به يک فوريت تشکیل وزارت میراث فرهنگي، 
گردشگري و صنايع دستي رأي دادند. طبق ماده واحده اين طرح 
سازمان میراث فرهنگي و گردشگري با تمامي اختیارات و وظايفي 
كه سازمان مذكور به موجب قوانین و مقررات دارا مي باشد، به وزارت 
میراث فرهنگي و گردشگري و صنايع دس��تي تبديل مي شود. در 
تبصره 2 طرح تش��کیل وزارت میراث فرهنگي و گردشگري آمده 
است: شرح وظايف اين وزارتخانه مطابق قوانین مورد عمل سازمان 
مذكور خواهد بود و دولت موظف اس��ت تغییرات در شرح وظايف 
وزارتخانه جديد را حداكثر ظرف يک سال براي تصويب به مجلس 
شوراي اسلامي ارائه كند. رأي ديروز نمايندگان مجلس به فوريت 
تشکیل وزارت میراث فرهنگي و گردشگري پاياني است بر كشاكشي 
چند ساله براي تبديل س��ازمان میراث فرهنگي، صنايع دستي و 
گردشگري به وزارت كه طرح آن در دولت قبل نیز مطرح شده، اما كار 
به جايي نبرده بود. حال در صورت تصويب نهايي اين طرح، سازمان 
میراث فرهنگي به وزارت میراث فرهنگي ارتقا پیدا خواهد كرد. در 
اكثر كشورهايي كه به گردشگري به عنوان يک صنعت درآمدزا نگاه 
مي كنند، وزارتخانه گردشگري از جمله وزارتخانه هاي كلیدي دولت 
است، اما چهار دهه پیش و با تغییرات انجام شده در ساختار دولت، 

»وزارت اطلاعات و جهانگردي« حذف و وظايف آن به سازمان هاي 
زيرمجموعه وزارت ارشاد محول شد. اكنون با تمركز دوباره بر اهمیت 
توس��عه گردش��گري و حفظ میراث فرهنگي، لزوم تشکیل وزارت 
میراث فرهنگي و گردشگري مطرح ش��ده بعد از كش و قوس هاي 
فراواني كه در سال هاي اخیر داش��ته، در حال نزديک شدن به گام 
آخر اس��ت. كاهش تعداد وزارتخانه ها جزو برنامه هاي برنامه پنجم 
توسعه است. براس��اس ماده 53 قانون برنامه پنجم، »دولت مکلف 
است يک يا چند وزارتخانه را به نحوي در وزارتخانه هاي ديگر ادغام 
نمايد كه تا پايان سال دوم برنامه، تعداد وزارتخانه ها از 21 وزارتخانه 
به 17 وزارتخانه كاهش يابد. وظايف و اختیارات وزارتخانه هاي جديد 
با پیشنهاد دولت به تصويب مجلس ش��وراي اسلامي مي رسد«. با 
تصويب قانون تش��کیل وزارت میراث فرهنگي و گردشگري، عملًا 
قانون پنجم توسعه نقض خواهد شد. حال بايد ديد كه نمايندگان 
مجلس در زمان تصويب نهايي اين طرح نس��بت به موضوع نقض 

كوچک سازي دولت حساسیت نشان خواهند داد يا خیر!

تأکيد حيدريان بر رونق »VOD« در سينما
رئيس س�ازمان س�ينمايي با حض�ور در مؤسس�ه رس�انه هاي تصويري در 
گفت وگو با مديرعام�ل و کارشناس�ان بخش هاي مختلف اين مؤسس�ه، از 
آخرين فعاليت هاي انجام ش�ده در زمينه  VODو سينما سيار بازديد کرد. 
به گزارش »جوان« و به نقل از روابط عمومي مؤسسه رسانه هاي تصويري، محمدمهدي 
حیدريان به همراه جمعي از مديران سازمان سینمايي با حضور در مؤسسه رسانه هاي 
تصويري با سیدمصطفي ابطحي، مديرعامل اين مؤسس��ه پس از ديدار و گفت وگو، از 
نزديک از فعالیت هاي اين مؤسسه در زمینه VOD و سینما سیار بازديد كرد. حیدريان 
با تقدير از زحمات انجام شده در مؤسسه رس��انه هاي تصويري اظهار كرد: راه پیش در 
بخش VOD راهي طولاني تر و بسیار مثمرتر براي كل فعالیت هاي سینمايي بوده و نگاه 
من بیشتر به اين حوزه است و چشم امید را متوجه اين  VODمي كنم. رئیس سازمان 
سینمايي تأكید كرد: بازار اصلي صنعت تصوير كه شعار ما تولید نهضت محتواست، اينجا 
بوده و لاغیر و الباقي بخش ها بازارك هايي است كه بايد تلاش كنند بخش  VODرونق 
پیدا كند. وي يادآور شد: سینماهاي ما، سالن هاي ما و هر نوع عرضه ديگري كه داريم 
مردم را علاقه مند مي كنند كه در اين نوع محمل و راه هاي ارتباطي، آنچه كه مي خواهند 
پیدا و استفاده كنند لذا برنامه براي بخش VOD بس��یار مفصل است و بايد با رعايت 
همه جوانب و ايجاد تسهیلات براي كاربر به اين مهم توجه ويژه داشت. رئیس سازمان 
سینمايي تأكید كرد: جلساتي را در هفته هاي آتي به ترتیب اولويت مسائل از جمله موانع 
قانوني در بخش  VODبرگزار مي كنیم تا به موضوع حمايت ها برسیم و ساز و كار اجرايي 
تعیین شود. در اين ديدار سیدمصطفي ابطحي، مديرعامل مؤسسه رسانه هاي تصويري 
و منظري و رحماني اقدم توضیحات مفصلي در خصوص  VODو س��ینما سیار ارائه و 
سیاست هاي مؤسسه رسانه هاي تصويري در توسعه اين دو هدف به انضمام حمايت از 

نمايش خانگي به عنوان يک رسانه مستقل پرمخاطب و تأثیرگذار را بیان كردند.

 شرط فعاليت تلگرامي
براي تبليغات انتخاباتي مشخص شد

ثبت کانال تلگرامي، شرط وزارت ارشاد 
براي فعاليت انتخاباتي 

    محمد صادقي
کانال ه�اي تلگرامي که قص�د فعالي�ت انتخابات�ي دارند، 
ملزم به ثب�ت هويت مدي�ران و گردانندگان کانال ش�دند. 
كانال هاي تلگرامي بخش جدا نشدني از حضور ايرانیان در فضاي 
مجازي شده اند و كاركردش��ان اين روزها از رسانه هاي رسمي 
نیز گسترده تر شده اس��ت. به دنبال طرح ساماندهي كانال هاي 
تلگرامي كه از سال گذشته مطرح ش��د و به مرحله اجرا رسید، 
اكنون وزارت ارش��اد ش��رط فعالیت انتخاباتي براي كانال هاي 

تلگرامي را ثبت هويت گردانندگان آنها عنوان كرده است. 
سیدمرتضي موسويان، رئیس مركز فناوري اطلاعات و رسانه هاي 
ديجیتال وزارت فرهنگ و ارشاد اس��لامي مي گويد: با توجه به 
مصوبه اخیر مركز ملي فضاي مجازي، دارندگان كانال هايي كه 
مايل هس��تند فعالیت انتخاباتي بکنند يا حتي خود كانديداها، 
حتم��اً بايد كانال ش��ان را ثبت كنن��د و بعد به ص��ورت قانوني 
به فعالیت مربوط بپردازن��د، در غیر اين ص��ورت، فعالیت آنها 

غیرقانوني تلقي خواهد شد. 
ثبت كانال هاي تلگرامي ش��امل كانال هايي مي ش��ود كه بیش 
از 5 هزار عضو دارند. اين كانال ها بايد داراي »ش��امد« يا همان 
شناسنامه الکترونیکي محتواي ديجیتال باشند تا مراجعه كننده 
با كلیک روي شامد بتواند مشخصات گرداننده كانال از جمله نام 
و نام خانوادگي فرد و موضوع فعالیت كانال تلگرامي را مشاهده 
كند. به گفته سیدمرتضي موسويان از  11 هزار كانال تلگرامي، 

6 هزار و 700 كانال تا به حال ثبت شده است. 
پیش از اين نی��ز كمیته تعیی��ن مصاديق محت��واي مجرمانه 
دستورالعمل استفاده از تلگرام در انتخابات را تهیه كرده بود. اين 
دستورالعمل هنوز ابلاغ نشده، اما رمضانعلي سبحاني فر، عضو 
كمیته تعیین مصاديق محتواي مجرمانه، درباره يکي از مواد اين 
دستورالعمل مي گويد: براساس ماده قانوني پیش بیني شده، اگر 
افرادي بخواهند به كانديدا يا داوطلبان انتخابات توهین كنند، 

قطعاً با آنها برخورد مي شود. 
به رغم توصیه هاي قانوني، برخي چهره هاي مطرح سیاسي كه 
براي حضور در انتخابات رياست جمهوري و شوراهاي اسلامي 
شهر ثبت نام كرده اند، پیش از اعلام نظر شوراي نگهبان درباره 
تأيید صلاحیت ش��ده ها و آغاز زمان قانون��ي تبلیغات نامزدها، 
فعالیت هاي انتخاباتي خود را در فض��اي مجازي و به خصوص 
كانال هاي تلگرامي آغاز كرده اند. در همین راس��تا، چند تن از 
نامزدهاي انتخابات شوراي شهر در استان البرز به خاطر فعالیت 
زودهنگام تبلیغاتي در فضاي مجازي به دادس��راي اين استان 
احضار ش��دند. تلگرام جزو بحث برانگیز ترين پیام رس��ان هاي 
خارجي اس��ت كه فعالیت آن در ايران ب��ا چالش هاي متعددي 
روبه رو بوده است. اين پیام رسان به تازگي امکان تماس صوتي 
را براي كاربران ايراني فراهم كرد كه روز گذشته عنوان شد اين 
امکان با دستور مقام قضايي فیلتر شده اس��ت؛ مسئله اي كه با 

واكنش مديران تلگرام روبه رو شد.

تصويب فوريت ايجاد يک وزارت جديد در صحن علني مجلس 
ميراث فرهنگي در يک قدمي وزارتخانه

فرهاد اصلاني، بازيگر س�ينما ارتب�اط با جهان از طري�ق هنر را 
امري ض�روري و مهم دانس�ت و تأکيد کرد ديپلماس�ي س�ينما 
در هم�ه اي�ن س�ال ها از وزارت خارج�ه جلوت�ر ب�وده اس�ت. 
به گزارش مهر، فرهاد اصلاني، بازيگر س��ینما درباره نقش هنر و به 
ويژه سینما در ارتباط با جهان گفت: سینما با بهره گیري از حضور 
سینماگري همچون كیارستمي ارتباطش را با جهان برقرار كرد و به 
جرئت مي توانم بگويم ديپلماسي سینما از وزارت خارجه ما جلوتر 
بود. وي با اش��اره به قدرت سینما و ديپلماس��ي حاصل از آن كه يک 
موضوع اثبات شده اس��ت، بیان كرد: اگر بخواهیم از سینما در روابط 
ديپلماسي غافل ش��ويم بايد بگويم كه از دنیا عقب افتاده ايم. عمیقاً 
اعتقاد دارم كه سینما و هنر ما در سطح بین الملل آينه اي است براي 
نشان دادن فرهنگ ايران در سطح دنیا و آرزومندم كه جشنواره جهاني 
فیلم فجر با هر چه بهتر برگزار شدن و رسیدن به درجه »الف« دنیا جاي 
خود را پیدا كند و اصلي ترين جشنواره ما در سال باشد. اصلاني درباره 
ضرورت برگزاري جشنواره جهاني فیلم فجر گفت: برگزاري جشنواره 

جهاني براي س��ینماي امروز ما لازم است و پافشاري رضا میركريمي 
براي برگزاري جش��نواره با وجود مخالفت هايي كه وجود داشت كار 
درستي بود و امروز مي بینیم كه جشنواره بسیار خوبي را پیش رو داريم. 
اگر واقعاً مديريت كلان فرهنگي كشور از جشنواره جهاني فیلم فجر به 
خوبي حمايت كند، خواهیم ديد كه اين جشنواره به شکلي كه برازنده 

سینماي ما است، برگزار مي شود. 
اصلاني درباره جلس��ه اي كه میركريمي با س��ینماگران برگزار كرد و 
گزارشي كه از چگونگي برگزاري جشنواره سال گذشته و برنامه هاي 
اين دوره از جش��نواره ارائه داد، گفت: جلس��ه ديدار ب��ا هنرمندان و 
سینماگران خوب بود و افرادي كه صحبت ها و فعالیت هاي میركريمي 
طي اين دو س��ال را از زبان خودش مي شنیدند متوجه شدند كه يک 
جشنواره بابرنامه برگزار شده است. بازيگر فیلم »زير سقف دودي« در 
ادامه توضیح داد: من جزو افرادي بودم كه همیشه مي گفتم به دلیل 
سانسورها و ش��رايط موجود، فیلم هاي خوب و به تبع آن سینماگران 
معروف دنیا در ايران و جش��نواره جهاني حض��ور نخواهند يافت، اما 
امسال ديدم كه اين گونه نیست و با رفت و آمدهايي كه انجام شده و اين 
جشنواره در دنیا به سوي شناخته شدن پیش مي رود، تعامل خوبي در 

ارتباط با سینماي جهان انجام خواهد شد. 
وي تأكید كرد: اينکه نمايندگان جش��نواره هاي سراسر جهان در 
اين جش��نواره حضور دارند، اتفاق فوق العاده اي است چون با تمام 
داشته هاي سینماي ايران آشنا مي ش��وند و اگر اين افراد علاوه بر 
فیلمشان خودشان در جشنواره هاي آنها شركت كنند، اين امکان 
براي فیلمسازان و هنرمندان به وجود  مي آيد كه به صورت مستقیم 

با اين افراد وارد گفت وگو و مذاكره شوند.

فرهاد اصلاني:  
ديپلماسي سينما از وزارت خارجه جلوتر است

دوشنبه شب گذشته وزير بهداشت با حضور 
در اختتامي�ه جش�نواره فرهنگ�ي وزارت 
بهداشت در پاس�خ به س�ؤالات رضا کيانيان 
در مورد سرنوش�ت پرونده پزش�کي عباس 
کيارس�تمي صحبت کرد. با گذش�ت کمتر از 
24 ساعت از صحبت هاي وزير بهداشت، بهمن 
کيارستمي به اين موضوع واکنش نشان داده و 
ابراز تعجب کرده که چرا وزير بهداشت پرونده 
پزش�کي عباس کيارس�تمي را با ماجراهاي 
کوي دانشگاه و کهريزک مقايسه کرده است. 
 سیدحس��ن قاضي زاده هاش��مي درباره نتیجه 
پرونده پزشکي عباس كیارستمي گفت: »براي 
پاس��خ به اين س��ؤال كه چرا پرون��ده مرحوم 
كیارس��تمي تاكنون اعلام نش��ده بايد به تمام 
پرونده ه��اي بلاتکلیفي كه تاكن��ون اعلام رأي 
نشده، نگاه كنیم و در اين رابطه هیچ چیز بهتر 
از راستي و درستي نیست. اگرچه من هم اكنون 
مس��ئولم و بايد پاسخگو باش��م، اما مي خواهم 
بپرسم تکلیف پرونده آقاي كیارستمي چه شد و 
چرا در قوانیني كه داريم اينقدر ناتوان هستیم و 
در يک سلسله باطل گرفتار مي شويم. در پرونده 
كیارس��تمي نیز مانن��د پرونده كوي دانش��گاه 

و كهريزك اين س��ؤال مطرح اس��ت كه نتیجه 
رسیدگي به اين پرونده چه شد؟«

با توجه ب��ه اظه��ارات وزي��ر بهداش��ت، بهمن 
كیارس��تمي، فرزند عباس كیارس��تمي درباره 
مقايسه پرونده پزشکي پدرش با وقايعي همچون 
كهريزك و كوي دانش��گاه به ايسنا گفت: »برايم 
عجیب است كه پرونده پزشکي عباس كیارستمي 
با پرونده هاي كهريزك و كوي دانش��گاه مقايسه 
مي ش��ود. صحبت ه��اي آق��اي هاش��مي برايم 
تعجب برانگیز بود و فکر مي كنم پیش از انتخابات 
رياست جمهوري طرح چنین مسئله اي دو هدف 
دارد؛ اول اينکه اين پرونده هم به ش��کل آشناي 
پرونده هاي مش��ابه، مورد بهره برداري سیاس��ي 
جناح ها قرار گرفته و بعد از يک س��ال س��کوت، 
شنیدن چنین اظهارنظرهايي چند هفته مانده به 

انتخابات چندان دلگرم كننده و جدي نیست.«
كیارس��تمي در ادامه خاطرنش��ان كرد: »نکته 
دوم اين اس��ت كه به نظر مي رسد آقاي هاشمي 
)وزير بهداش��ت( به جاي اينکه خ��ود را در مقام 
مس��ئول ببیند، ترجیح داده اس��ت كه در مقام 
يک منتقد قرار گیرد، اين در حالي اس��ت كه در 
مراسمي كه ايشان روز گذشته )28 فروردين ماه( 

 اظهارنظر خود را مطرح كردند، در كنارشان آقاي 
حريرچي � معاون وزارت بهداشت �  ايستاده است. 
ايشان در بیشتر جلسات پزشکي قانوني و سازمان 
نظام پزشکي كه براي بررسي پرونده پدرم تشکیل 
شد، حضور داش��تند و عضوي از كمیسیون هاي 
تخصصي بودند و نه تنها از جزئیات پرونده مطلع 
هس��تند، بلکه در مق��ام كارش��ناس در پرونده 
اظهارنظر كرده ان��د، اما حالا ترجیح داده ش��ده 
كه توپ به زمین ديگري انداخته شود و مقامات 
وزارت بهداشت از مسئولیت درباره بررسي پرونده 

شانه خالي كنند.«
اين مستندساز در ادامه با انتقاد از عملکرد وزارت 
بهداش��ت در مورد اعلام نتیجه پرونده پزشکي 
عباس كیارس��تمي گف��ت: »مس��ئولان وزارت 
بهداشت اگر نتوانس��تند در حوزه سازمان نظام 
پزشکي پیگیري دقیق تري را انجام دهند، لااقل 
مي توانس��تند اين كار را در پزش��کي قانوني كه 
فعالیتش زير نظ��ر خود وزارتخانه اس��ت انجام 
دهند، اما پزش��کي قانوني هم با اينکه ماه هاست 
با حضور نماينده وزارت بهداشت در حال بررسي 
اين پرونده است، گزارش روش��ن و كاملي ارائه 

نکرده است.«
او در پايان با اش��اره به بزرگداشت هايي كه براي 
عباس كیارستمي در جشنواره جهاني فیلم فجر 
ترتیب داده ش��ده، اعلام كرد كه مايل نیست در 
هیچ يک از اين بزرگداشت ها شركت كند: »در يک 
سال گذشته سعي بر اين بود كه ماجرا به نحوي 
خاتمه پیدا كند و آشتي حاصل شود، در صورتي 
كه پیگیري اين پرونده تنها ب��ه عهده خانواده و 
وكلا نبود و از سازمان سینمايي و ديگر نهادهاي 
فرهنگ��ي مرتبط هم انتظار حماي��ت و پیگیري 
مي رفت، به همین دلیل با توجه به آنچه توضیح 
دادم، شخصاً به حضور در مراسمي كه براي پدرم 
برگزار مي شود، تمايلي ندارم. خود كیارستمي در 
تمام حیاتش هرگز نگذاشت كه مورد بهره برداري 
سیاسي قرار گیرد و مطمئنم حالا هم اگر باشد و 

ببیند، راضي به اين كار نیست.«

عجيب است که پرونده کيارستمي با ماجراي کهريزک مقايسه مي شود

پسركيارستمي:چرادولتیها
باپروندهپدرمبازیانتخاباتیمیكنند؟!
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رِّ   مَا ظَفِرَ مَنْ ظَفِرَ الِْثمُْ بهِِ وَ الغَْالبُِ باِلشَّ

مَغْلُوبٌ. 

پیروز نش��د آن كس كه گناه بر او چیرگى 

يافت و آن كس كه با بدى پیروز شد شکست 

خورده است.

کارن همايونفر آهنگساز »سِر دلبران« شد
موسيقي متن جديدترين س�ريال محمدحسين لطيفي به 

کارن همايونفر سپرده شد. 
همزمان با ادامه تصويربرداري سريال سر دلبران، كارن همايونفر 

نیز ساخت موسیقي متن اين سريال را آغاز كرد. 
كارن همايونفر كه سابقه همکاري با محمدحسین لطیفي را در 
سريال هاي »تنهايي لیلا«، »همسايه ها« و »نردبام آسمان« دارد، 
اين بار نیز در سريال س��ر دلبران، كار ساخت موسیقي متن اين 

سريال را آغاز كرده است. 
سريال سر دلبران كه اين روزها تصويربرداري و تدوين همزمان 
را در شهر يزد مي گذراند، قرار اس��ت در ماه مبارك رمضان در 

سیماي ملي پخش شود. 
گفتني است، كارن همايونفر ساخت موسیقي هاي آثار سینمايي 
و تلويزيوني متعددي نظیر باديگارد، رخ ديوانه، هیس! دخترها 
فرياد نمي زنند، س��ن پترزبورگ، تنهايي لیلا، همسايه ها و... را 
بر عهده داش��ته و پیش از اين برنده دو سیمرغ بلورين بهترين 

موسیقي متن در ادوار جشنواره فیلم فجر شده است.
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